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BR.0052-14-2/11  
 
 

Protokół Nr XIV/2011 
sesji Rady Gminy Czerwonak, 

która odbyła się w dniu 17 listopada 2011 r. 
 

 
 
 
   Sesję rozpoczęto o godzinie 16.00, a zakończono o godzinie 22.15. Z ustawowego składu 
Rady Gminy Czerwonak liczącego 21 radnych w obradach wzięło udział 21 radnych (lista 
obecności stanowi załącznik nr 1) oraz Wójt, Zastępcy Wójta, Sekretarz, Radca Prawny, 
Skarbnik, Sołtysi, Przewodniczący Zarządów Osiedli i przedstawiciele prasy lokalnej. 
 
Porządek obrad: 
 

1.  Otwarcie sesji. 
2.  Przedstawienie porządku obrad. 
3.  Przyjęcie protokołu XIII sesji.  
4.  Uchwała zmieniająca uchwałę nr 14/III/2010 Rady Gminy Czerwonak z dnia 16 grudnia 

2010 r. w sprawie budŜetu Gminy Czerwonak na 2011 rok. 
5.  Uchwała w sprawie zmiany uchwały nr 13/III/2010 Rady Gminy Czerwonak z dnia  16 

grudnia 2010 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Czerwonak. 

6.  Uchwała w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych w 
roku 2012. 

7. Uchwała w sprawie obniŜenia średniej ceny skupu Ŝyta dla celów podatku rolnego. 
8.  Stanowisko Wójta Gminy Czerwonak w sprawie obniŜenia średniej ceny sprzedaŜy 

drewna dla celów podatku leśnego. 
9. Uchwała w sprawie wymagań jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o 

uzyskanie zezwolenia na świadczenie usług w zakresie odbierania odpadów 
komunalnych od właścicieli nieruchomości oraz opróŜniania zbiorników bezodpływowych 
i transportu nieczystości ciekłych, ochrony przed bezdomnymi zwierzętami, prowadzenia 
schronisk dla bezdomnych zwierząt, a takŜe grzebowisk i spalarni zwłok zwierzęcych i ich 
części. 

10. Uchwała w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia zasad ustalania wysokości 
stawek opłaty targowej oraz zarządzenia jej poboru w drodze inkasa. 

11. Uchwała w sprawie uchylenia uchwały nr 161/XXVI/2000 Rady Gminy Czerwonak z dnia 
17 maja 2000r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla terenów połoŜonych w miejscowości Kliny 
„Osiedle Puszcza Zielonka”. 

12.  Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla obszaru obejmującego część obrębu 
geodezyjnego Kliny na granicy parku krajobrazowego „Puszcza Zielonka”. 

13. Uchwała w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru 
obejmującego część obrębu geodezyjnego Owińska w rejonie wsi Annowo. 

14. Uchwała w sprawie wysokości opłaty za wpis do rejestru Ŝłobków i klubów dziecięcych. 
15. Uchwała w sprawie programu współpracy Gminy Czerwonak z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności 
poŜytku publicznego i wolontariacie na 2012 rok. 

16. Uchwała w sprawie wystąpienia Gminy Czerwonak ze Stowarzyszenia Poznańska Lokalna 
Organizacja Turystyczna. 

17. Uchwała w sprawie Przystąpienia Gminy Czerwonak do Stowarzyszenia Wielkopolska 
Organizacja Turystyczna. 

18. Przedstawienie koncepcji zagospodarowania obiektu  sportowego w Owińskach. 
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19. Raport z wykonania „Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Czerwonak na lata 2009-
2012” w odniesieniu do lat 2009-2010. 

20. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Czerwonak na temat analizy danych 
zawartych w oświadczeniach majątkowych.   

21. Informacja o działalności Wójta Gminy Czerwonak jako organu wykonawczego gminy  
między sesjami Rady Gminy Czerwonak. 

22. Wolne głosy i wnioski. 
23.  Zamknięcie sesji. 
 
 
 
Ad.1. Otwarcie sesji. 
 Otwarcia obrad, powitania zgromadzonych i stwierdzenia prawomocności obrad 
dokonał Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak.  
 
Ad.2. Przedstawienie porządku obrad. 
 Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak przedstawił porządek obrad, który Rada  
Gminy przyjęła bez uwag. 
 
Ad.3. Przyjęcie protokołu XIII sesji.  
 Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak powiedział, Ŝe została uwzględniona 
uwaga do protokołu zgłoszona przez Wiceprzewodniczącego Rady Piotra Picyka. 
Przewodniczący Rady przypomniał, Ŝe radni wyrazili zgodę na ogólny zapis protokołu, gdyŜ 
na BIP moŜna odsłuchać zapis audio sesji. Przewodniczący Rady zwrócił się o formułowanie 
uwag na piśmie i zgłaszanie na sesji. Ponadto została skorygowana w pkt 20 protokołu 
wypowiedź radnego Wojciecha Skrzekuta, została ona naniesiona w protokole, 
przedłoŜonym radnym.   
 Rada Gminy przyjęła protokół XIII sesji jednomyślnie. W głosowaniu wzięło udział 21 
radnych z 21 obecnych na sali.  
 
Ad.4. Uchwała zmieniająca uchwałę nr 14/III/2010 Rady Gminy Czerwonak z dnia 16 grudnia 
2010 r. w sprawie budŜetu Gminy Czerwonak na 2011 rok. 
 Zastępca Skarbnika Adrian Nowak dokonał uzasadnienia w/w uchwały.  
 Przewodnicząca Komisji BudŜetu i Finansów Maria Libera powiedziała, Ŝe komisja 
zaopiniowała pozytywnie zmiany budŜetowe, ale zwróciła uwagę na następujące pozycje 
zawarte w projekcie uchwały, pozostawiając je do decyzyjności rady : 
- i 142 Budowa chodników i ścieŜek rowerowych na terenie gminy - Zmniejszenie wydatków o 
kwotę 160 000 zł w wyniku oszczędności przetargowych, 
- zwiększenie planowanych wydatków na zakup usług transportowych od firmy Transkom o 
kwotę 70 000 zł 
- zwiększenie środków na  funkcjonowanie CRKF Akwen o kwotę 50 tys. zł 
- ujęcie w budŜecie kwoty 160 000 zł z przeznaczeniem na zakup samochodów słuŜbowych 
dla Urzędu Gminy oraz StraŜy Gminnej. 
 Radny Jacek Sommerfeld powiedział, Ŝe Komisji Bezpieczeństwa, Polityki Społecznej i 
Zdrowia przychyla się do zakupu jednego samochodu dla Urzędu Gminy. 
 Radny Wojciech Skrzekut zgłosił wniosek, aby część środków planowanych na zakup 
usług transportowych od firmy Transkom zagospodarować na modernizację przystanków 
autobusowych. 
 Wójt Mariusz Poznański odniósł się do uwag Przewodniczącej Komisji BudŜetu i 
Finansów, oraz do wniosku radnego Wojciecha Skrzekuta, obiecał dopilnować remontu wiat 
autobusowych. 
 Wiceprzewodniczący Rady Piotr Picyk przypomniał, Ŝe jednym z argumentów dyskusji 
na temat  podwyŜki cen biletów była modernizacja wiat autobusowych. 
 Do wniosku radnego Wojciecha Skrzekuta odniosła się równieŜ Przewodnicząca 
Komisji BudŜetu i Finansów Maria Libera, która prosiła wnioskodawcę o zastanowienie się nad 
złoŜonym wnioskiem.   
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 Wiceprzewodnicząca Rady, Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa, Polityki 
Społecznej i Zdrowia Renata Walerych powiedziała, Ŝe komisja widzi konieczność 
przeznaczenia 70 tys. zł tak jak przedstawiono w projekcie uchwały.   Wiceprzewodnicząca 
Rady zaproponowała wstrzymanie się z wnioskiem przeznaczenia środków na remont wiat 
autobusowych gdyŜ komisja jest na etapie badania sprawy. 
 Radny Wojciech Skrzekut wycofał wniosek do czasu wyjaśnienia sprawy przez Komisję 
Bezpieczeństwa, Polityki Społecznej i Zdrowia.    
 Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak poddał pod głosowanie projekt w/w 
uchwały. W głosowaniu wzięło udział 21 radnych z 21 obecnych na sali. Uchwała została 
przyjęta 17 głosami przy 4 wstrzymujących się i stanowi załącznik nr  2  do protokołu. 
 
Ad.5. Uchwała w sprawie zmiany uchwały nr 13/III/2010 Rady Gminy Czerwonak z dnia  16 
grudnia 2010 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Czerwonak. 
 Zastępca Skarbnika Adrian Nowak dokonał uzasadnienia w/w uchwały. 
 Komisja BudŜetu i Finansów zaopiniowała pozytywnie projekt w/w uchwały. 
 Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak poddał pod głosowanie projekt w/w 
uchwały. W głosowaniu wzięło udział 21 radnych z 21 obecnych na sali. Uchwała została 
przyjęta jednomyślnie i stanowi załącznik nr  3  do protokołu. 
 
Ad.6. Uchwała w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych 
w roku 2012. 
 Uzasadnienia w/w uchwały dokonała Kierownik Wydziału Podatków i Opłat 
Lokalnych BoŜena Borejsza - Wysocka. 
 Komisja BudŜetu i Finansów zaopiniowała pozytywnie projekt w/w uchwały. 
 Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Promocji i Usług Przemysław 
Maćkowiak powiedział, Ŝe komisja pozytywnie zaopiniowała projekt w/ w uchwały. 
 Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak poddał pod głosowanie projekt w/w 
uchwały. W głosowaniu wzięło udział 21 radnych z 21 obecnych na sali. Uchwała została 
przyjęta jednomyślnie i stanowi załącznik nr  4  do protokołu. 
 
Ad.7. Uchwała w sprawie obniŜenia średniej ceny skupu Ŝyta dla celów podatku rolnego. 
 Uzasadnienia w/w uchwały dokonała Kierownik Wydziału Podatków i Opłat 
Lokalnych BoŜena Borejsza - Wysocka. Wyjaśniła, Ŝe z propozycją obniŜenia średniej ceny 
skupu Ŝyta za okres pierwszych trzech kwartałów 2011 roku do kwoty 50, 00 zł wystąpiła 
Wielkopolska Izba Rolnicza uzasadniając iŜ kwota ta uwzględnia sytuację ekonomiczną 
rolników na terenie gminy. Wójt przychylił się do propozycji i zaproponował w/w kwotę.  
  Komisja BudŜetu i Finansów zaopiniowała pozytywnie projekt w/w uchwały. 
 Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak poddał pod głosowanie projekt w/w 
uchwały. W głosowaniu wzięło udział 21 radnych z 21 obecnych na sali. Uchwała została 
przyjęta jednomyślnie i stanowi załącznik nr  5  do protokołu. 
 
Ad.8. Stanowisko Wójta Gminy Czerwonak w sprawie obniŜenia średniej ceny sprzedaŜy 
drewna dla celów podatku leśnego. 
 Uzasadnienia stanowiska dokonała Kierownik Wydziału Podatków i Opłat Lokalnych 
BoŜena Borejsza - Wysocka. 
 Komisja BudŜetu i Finansów zaopiniowała pozytywnie zaproponowane stanowisko. 
 Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska i Rolnictwa Tadeusz Sikoń powiedział, Ŝe 
komisja przeanalizowała temat i przyjęła pozytywnie zaproponowane stanowisko. 
 Rada Gminy nie skorzystała z przysługującego jej prawa obniŜenia średniej ceny 
sprzedaŜy drewna. Cenę sprzedaŜy drewna pozostawiono na poziomie ceny z komunikatu 
prezesa GUS, co skutkuje niepodjęciem uchwały przez Radę Gminy. Stanowisko stanowi 
załącznik nr 6 do protokołu. 
 
Ad.9.   Uchwała w sprawie wymagań jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się 
o uzyskanie zezwolenia na świadczenie usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych 
od właścicieli nieruchomości oraz opróŜniania zbiorników bezodpływowych i transportu 
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nieczystości ciekłych, ochrony przed bezdomnymi zwierzętami, prowadzenia schronisk dla 
bezdomnych zwierząt, a takŜe grzebowisk i spalarni zwłok zwierzęcych i ich części. 
 Zastępca Wójta Tomasz Stellmaszyk dokonał uzasadnienia projektu w/w uchwały  
 Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska i Rolnictwa Tadeusz Sikoń powiedział, Ŝe 
komisja pozytywnie zaopiniowała projekt w/w uchwały. 
 Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak poddał pod głosowanie projekt w/w 
uchwały. W głosowaniu wzięło udział 19 radnych z 19 obecnych na sali. Uchwała została 
przyjęta jednomyślnie i stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 
Ad.10. Uchwała w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia zasad ustalania wysokości 
stawek opłaty targowej oraz zarządzenia jej poboru w drodze inkasa. 
 Zastępca Wójta Tomasz Stellmaszyk dokonał uzasadnienia projektu w/w uchwały.
 Przewodnicząca Komisji BudŜetu i Finansów Maria Libera powiedziała, Ŝe komisja po 
wyjaśnieniach Kierownika Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska Ireny 
Apanas-Budny pozytywnie zaopiniowała projekt w/w uchwały. 
 Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak poddał pod głosowanie projekt w/w 
uchwały. W głosowaniu wzięło udział 20 radnych z 20 obecnych na sali. Uchwała została 
przyjęta jednomyślnie i stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 
Ad.11. Uchwała w sprawie uchylenia uchwały nr 161/XXVI/2000 Rady Gminy Czerwonak z 
dnia 17 maja 2000r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla terenów połoŜonych w miejscowości Kliny „Osiedle 
Puszcza Zielonka”. 
 
Ad.12.Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla obszaru obejmującego część obrębu geodezyjnego 
Kliny na granicy parku krajobrazowego „Puszcza Zielonka”. 
 Uzasadnienia projektów w/w uchwał dokonał  Zastępca Wójta Tomasz Stellmaszyk. 
 Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej i Budownictwa Janusz Andrzejewski 
wyjaśnił, Ŝe komisja szczegółowo przeanalizowała projekty uchwał, zwrócono uwagę na 
mało precyzyjnie przygotowaną mapę oraz wysłuchano sołtysa zgłaszającego 
niezadowolenie mieszkańców. Trzech członków komisji głosowało za przyjęciem uchwał, a 
dwóch przeciw. Przewodniczący w imieniu mniejszości komisji zgłosił wniosek, aby nie 
podejmować uchwał, a  dyskusję przenieść na komisję w miesiącu styczniu. 
 Wójt Mariusz Poznański powiedział, Ŝe uchwała została dobrze przygotowana, prosił o 
podjęcie uchwały. 
 Radny Marek Pietrzyński zapytał jakie koszty poniosła gmina z tytułu realizacji uchwały 
podjętej w 2000 roku, którą  rada ma uchylić, zdaniem radnego Rada Gminy nie powinna 
podejmować uchwały dopóki nie otrzyma rzetelnej informacji o poniesionych kosztach. 
 Zastępca Wójta Tomasz Stellmaszyk powiedział, Ŝe gmina nie poniosła Ŝadnych 
kosztów. 
 Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak wyraził obawę, czy wojewoda nie 
zakwestionuje tak przygotowanego załącznika, zapytał, czy moŜna przesunąć podjęcie 
uchwały na miesiąc styczeń 
 Wyjaśnień udzielili Kierownik Wydziału Urbanistyki  i Gospodarki Gruntami Jolanta 
Szymańska-Dudek, Zastępca Wójta Tomasz Stellmaszyk oraz Wójt Mariusz Poznański. 
 Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak poddał pod głosowanie wniosek złoŜony 
przez Przewodniczącego Komisji Gospodarki Przestrzennej i Budownictwa Janusza 
Andrzejewskiego, aby nie podejmować uchwały uchylającej uchwałę nr 161/XXVI/2000 
Rady Gminy Czerwonak z dnia 17 maja 2000r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenów połoŜonych w 
miejscowości Kliny „Osiedle Puszcza Zielonka”, a  dyskusję przenieść na komisję w miesiącu 
styczniu. W głosowaniu wzięło udział 21 radnych z 21obecnych na sali. Wniosek został 
przyjęty 11 głosami przy 8 przeciw i  2 wstrzymujących się. 
 Następnie Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak poddał pod głosowanie kolejny 
wniosek złoŜony przez Przewodniczącego Komisji Gospodarki Przestrzennej i Budownictwa 
Janusza Andrzejewskiego, aby nie podejmować uchwały sprawie przystąpienia do 
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sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru 
obejmującego część obrębu geodezyjnego Kliny na granicy parku krajobrazowego „Puszcza 
Zielonka”, a  dyskusję przenieść na komisję w miesiącu styczniu. W głosowaniu wzięło udział 
21 radnych z 21obecnych na sali. Wniosek został przyjęty 13 głosami przy 6 przeciw i przy 2 
wstrzymujących się. 
 
 
 Radny Tadeusz Sikoń, członek komisji Gospodarki Przestrzennej i Budownictwa zwrócił 
uwagę, Ŝe komisja wypracowała stanowisko, trzech członków komisji było za podjęciem 
uchwały. 
 
Ad.13. Uchwała w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 
obszaru obejmującego część obrębu geodezyjnego Owińska w rejonie wsi Annowo. 
 Projektant planu Ewa Stojczyk przedstawiła zapisy planu. 
 Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej i Budownictwa Janusz Andrzejewski 
powiedział, Ŝe komisja szczegółowo przeanalizowała projekt uchwały i zgłosiła kilka uwag: 
−w tytule uchwały zamiast „obejmujący” wpisać „obejmującego” 
−w § 2 zamiast „informacji miejskiej” wpisać „informacji gminnej” 
−w załączniku nr 3 zamiast „Wieloletniej Prognozy Inwestycyjnej” wpisać  „Wieloletniej 
Prognozy Finansowej” 
−w uzasadnieniu uchwały wpisano, Ŝe wpłynęło 26 uwag a z załącznika wynika, Ŝe wpłynęło 
28 uwag.  
−w § 18 zamiast „wchodzi w Ŝycie po upływie 30 dni” wpisać  „wchodzi w Ŝycie po upływie  
14 dni” 
 Projektant planu Ewa Stojczyk wyjaśniła, Ŝe ostatnia uwaga  jest niesłuszna, gdyŜ 
uchwała o przystąpieniu do planu została podjęta przed nowelizacją ustawy o planowaniu i 
zagospodarowaniu przestrzennym w związku z tym obowiązują przepisy starej ustawy, która 
zakładała, Ŝe uchwała wchodzi w Ŝycie po upływie 30 dni. 
 Ustalono, Ŝe pozostałe uwagi zostaną wprowadzone. 
W dyskusji głos zabrali: Wiceprzewodnicząca Rady Renata Walerych, Kierownik Wydziału 
Urbanistyki i Gospodarki Gruntami Jolanta Szymańska-Dudek, Projektant planu Ewa Stojczyk, 
radny Marek Pietrzyński, Wójt Mariusz Poznański, Zastępca Wójta Tomasz Stellmaszyk, radca 
prawny Ewa Gąsiorek. 
 Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak wyjaśnił, Ŝe głosowanie odbędzie się nad 
kaŜdą zgłoszoną uwagą, wszystkie zostały odrzucone przez Wójta gdyŜ są niezgodne z 
zapisami studium. Głosowanie na „TAK” będzie oznaczało przyjęcie uwagi wnioskodawcy 
natomiast głosowanie na „NIE” jej odrzuceniem. Następnie Przewodniczący Rady 
odczytywał poszczególne uwagi i poddawał pod głosowanie.  
Uwaga nr 1 - Maciej Sieczkowski. W głosowaniu wzięło udział 21 radnych z 21 obecnych na 
sali. Za odrzuceniem głosowało 19 radnych, przy 2 wstrzymujących się. Uwaga nr 1 została 
odrzucona.  
Uwaga nr 2 - Stanisław Woźniak. W głosowaniu wzięło udział 21 radnych z 21obecnych na 
sali. Za odrzuceniem głosowało 19 radnych, przy 2 wstrzymujących się. Uwaga nr 2 została 
odrzucona.  
Uwaga nr 3  Krzysztof Biedalak. W głosowaniu wzięło udział 21 radnych z 21 obecnych na sali. 
Za odrzuceniem głosowało 19 radnych, przy 2 wstrzymujących się. Uwaga nr 3 została 
odrzucona.  
Uwaga nr 4 Wojciech Zielonka. W głosowaniu wzięło udział 21 radnych z 21 obecnych na sali. 
Za odrzuceniem głosowało 19 radnych, przy 2 wstrzymujących się.  Uwaga nr 4 została 
odrzucona.  
Uwaga nr 5 - Adam Romanowski. W głosowaniu wzięło udział 21 radnych z 21 obecnych na 
sali. Za odrzuceniem głosowało 20 radnych, przy 1 wstrzymującym się. Uwaga nr 5 została 
odrzucona. Głos zabrali wnioskodawcy: Adam Romanowski, Włodzimierz Kopeć,   
 Uwaga nr 6 - Łukasz Koralewski. W głosowaniu wzięło udział 21 radnych z 21 obecnych na 
sali. Za odrzuceniem głosowało 19 radnych, przy 2 wstrzymujących się. Uwaga nr 6 została 
odrzucona.  
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Uwaga nr 7 - Anna Koralewska.  W głosowaniu wzięło udział 21 radnych z 21 obecnych na 
sali. Za odrzuceniem głosowało 19 radnych, przy 2 wstrzymujących się. Uwaga nr 7 została 
odrzucona.  
Uwaga nr 8 - Centrum Ciepłownictwa sp. z o.o. W głosowaniu wzięło udział 21 radnych z 21 
obecnych na sali. Za odrzuceniem głosowało 19 radnych, przy 2 wstrzymujących się. Uwaga 
nr 8 została odrzucona.  
Uwaga nr 9 -  Włodzimierz Kopeć. W głosowaniu wzięło udział 21 radnych z 21obecnych na 
sali. Za odrzuceniem głosowało 18 radnych, przy 3 wstrzymujących się. Uwaga nr 9 została 
odrzucona.  
Uwaga nr 10 - Lech Kosmaczewski. W głosowaniu wzięło udział 21 radnych z 21 obecnych na 
sali. Za odrzuceniem głosowało 19 radnych, przy 2 wstrzymujących się. Uwaga nr 10 została 
odrzucona.  
Uwaga nr 11 - Magdalena Namysł. W głosowaniu wzięło udział 21 radnych z 21 obecnych na 
sali. Za odrzuceniem głosowało 19 radnych, przy 2 wstrzymujących się. Uwaga nr 11 została 
odrzucona. 
 Uwaga nr 12 - Wiesława Kaczmarek. W głosowaniu wzięło udział 21 radnych z 21 obecnych 
na sali. Za odrzuceniem głosowało 19 radnych, przy 2 wstrzymujących się. Uwaga nr 12 
została odrzucona.  
Uwaga nr 13 - Piotr Rozwadowski. W głosowaniu wzięło udział 21 radnych z 21 obecnych na 
sali. Za odrzuceniem głosowało 19 radnych, przy 2 wstrzymujących się. Uwaga nr 13 została 
odrzucona.  
Uwaga nr 14 - Agnieszka Tyburska. W głosowaniu wzięło udział 21 radnych z 21 obecnych na 
sali. Za odrzuceniem głosowało 19 radnych, przy 2 wstrzymujących się. Uwaga nr 14 została 
odrzucona.  
Uwaga nr 15 - ElŜbieta, Przemysław Pozorscy. W głosowaniu wzięło udział 21 radnych z 21 
obecnych na sali. Za odrzuceniem głosowało 19 radnych, przy 2 wstrzymujących się. Uwaga 
nr 15 została odrzucona. 
Uwaga nr 16 - Marcin Glapiak. W głosowaniu wzięło udział 21 radnych z 21 obecnych na sali. 
Za odrzuceniem głosowało 19 radnych, przy 2 wstrzymujących się. Uwaga nr 16 została 
odrzucona.  
Uwaga nr 17 - Monika Zembrzycka.  W głosowaniu wzięło udział 21 radnych z 21 obecnych 
na sali. Za odrzuceniem głosowało 19 radnych, przy 2 wstrzymujących się. Uwaga nr 17 
została odrzucona.  
Uwaga nr 18 - Bartosz Jaworski. W głosowaniu wzięło udział 21 radnych z 21 obecnych na 
sali. Za odrzuceniem głosowało 19 radnych, przy 2 wstrzymujących się. Uwaga nr 18 została 
odrzucona.  
Uwaga nr 19 - Kamil Staniszewski. W głosowaniu wzięło udział 21 radnych z 21 obecnych na 
sali. Za odrzuceniem głosowało 19 radnych, przy 2 wstrzymujących się. Uwaga nr 19 została 
odrzucona.  
Uwaga nr 20 - Justyna Romanowska.  W głosowaniu wzięło udział 21 radnych z 21 obecnych 
na sali. Za odrzuceniem głosowało 19 radnych, przy 2 wstrzymujących się. Uwaga nr 20 
została odrzucona.  
Uwaga nr 21 - Sylwia i Mariusz Szpyrka. W głosowaniu wzięło udział 20 radnych z 20 obecnych 
na sali. Za odrzuceniem głosowało 18 radnych, przy 2 wstrzymujących się.  Uwaga nr 21 
została odrzucona.  
Uwaga nr 22 - Grzegorz i Alicja Bosy. W głosowaniu wzięło udział 21 radnych z 21 obecnych 
na sali. Za odrzuceniem głosowało 19 radnych, przy 2 wstrzymujących się. Uwaga nr 22 
została odrzucona. 
 Uwaga nr 23 Magdalena Sydow i Piotr Sydow. W głosowaniu wzięło udział 21 radnych z 21 
obecnych na sali. Za odrzuceniem głosowało 19 radnych, przy 2 wstrzymujących się.  Uwaga 
nr 23 została odrzucona. Następne wnioski odczytał i podał pod głosowanie 
Wiceprzewodniczący Rady Piotr Picyk. 
Uwaga nr 24 - Osiedle Zielonka sp. z o.o.  W głosowaniu wzięło udział 21 radnych z 21 
obecnych na sali. Za odrzuceniem głosowało 19 radnych, przy 2 wstrzymujących się. Uwaga 
nr 24 została odrzucona.  
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Uwaga nr 25 - Cezary Rumiński. W głosowaniu wzięło udział 21 radnych z 21 obecnych na 
sali. Za odrzuceniem głosowało 18 radnych, przy 2 wstrzymujących się. Uwaga nr 25 została 
odrzucona.  
Uwaga nr 26 - Jarosław Kańduła. W głosowaniu wzięło udział 21 radnych z 21 obecnych na 
sali. Za odrzuceniem głosowało 19 radnych, przy 2 wstrzymujących się. Uwaga nr 26 została 
odrzucona.  
Uwaga nr 27 - Magdalena Miziołek. W głosowaniu wzięło udział 21 radnych z 21 obecnych 
na sali. Za odrzuceniem głosowało 19 radnych, przy 2 wstrzymujących się.  Uwaga nr 27 
została odrzucona. 
Uwaga nr 28 - Albert Miziołek. W głosowaniu wzięło udział 21 radnych z 21 obecnych na sali. 
Za odrzuceniem głosowało 19 radnych, przy 2 wstrzymujących się.  Uwaga nr 28 została 
odrzucona. 
 Kierownik Wydziału Urbanistyki i Gospodarki Gruntami Jolanta Szymańska-Dudek 
poinformowała, Ŝe mogą pojawić się roszczenia finansowe wnioskodawców uwag do planu. 
 Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak poddał pod głosowanie projekt w/w 
uchwały wraz z poprawkami zgłoszonymi przez Przewodniczącego Komisji Gospodarki 
Przestrzennej i Budownictwa Janusza Andrzejewskiego.  W głosowaniu wzięło udział 21 
radnych z 21 obecnych na sali. Uchwała została przyjęta 18 głosami przy 1 przeciw i 2 
wstrzymujących się i stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
 
Ad.14. Uchwała w sprawie wysokości opłaty za wpis do rejestru Ŝłobków i klubów 
dziecięcych. 
  Uzasadnienia projektu w/w uchwały dokonał Wójt Mariusz Poznański 
 Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Ewa Banaszak powiedziała, ze 
komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak poddał pod głosowanie projekt w/w 
uchwały. W głosowaniu wzięło udział 20 radnych z 20 obecnych na sali. Uchwała została 
przyjęta jednomyślnie i stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
 
Ad.15.Uchwała w sprawie programu współpracy Gminy Czerwonak z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności poŜytku 
publicznego i wolontariacie na 2012 rok. 
 Uzasadnienia projektu w/w uchwały dokonał Zastępca Wójta Tomasz Stellmaszyk.
  Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Ewa Banaszak powiedziała, Ŝe 
komisja pozytywnie zaopiniowała projekty uchwały. 
  Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak poddał pod głosowanie projekt w/w 
uchwały. W głosowaniu wzięło udział 19 radnych z 19 obecnych na sali. Uchwała została 
przyjęta jednomyślnie i stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
 
Ad.16.Uchwała w sprawie wystąpienia Gminy Czerwonak ze Stowarzyszenia Poznańska 
Lokalna Organizacja Turystyczna. 
Ad.17.Uchwała w sprawie Przystąpienia Gminy Czerwonak do Stowarzyszenia Wielkopolska 
Organizacja Turystyczna. 
 Zastępca Wójta Eugeniusz Chałupniczak dokonał uzasadnienia projektów w/w 
uchwał. 
 Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Ewa Banaszak powiedziała, Ŝe 
komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwał. 
 Radny Marek Pietrzyński zapytał w ilu stowarzyszeniach gmina naleŜy i jakie są tego 
korzyści. 
 Wójt Mariusz Poznański wyjaśnił, Ŝe kaŜdego roku radni otrzymują sprawozdania z 
przynaleŜności do stowarzyszeń. 
  Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak poddał pod głosowanie projekt uchwały w 
sprawie wystąpienia Gminy Czerwonak ze Stowarzyszenia Poznańska Lokalna Organizacja 
Turystyczna. W głosowaniu wzięło udział 19 radnych z 19 obecnych na sali. Uchwała została 
przyjęta 17 glosami przy 1 przeciw i jednym wstrzymującym się i stanowi załącznik nr 12 do 
protokołu. 
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 Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak poddał pod głosowanie projekt uchwały w 
sprawie Przystąpienia Gminy Czerwonak do Stowarzyszenia Wielkopolska Organizacja 
Turystyczna. W głosowaniu wzięło udział 20 radnych z 20 obecnych na sali. Uchwała została 
przyjęta 19 głosami przy 1 przeciw i stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 
 
 Ad.18.Przedstawienie koncepcji zagospodarowania obiektu  sportowego w Owińskach. 
 Projektant Tomasz Rostecki przedstawił koncepcję zagospodarowania obiektu 
sportowego w Owińskach. 
 W dyskusji udział wzięli: Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak, radny Jacek 
Sommerfeld, Zastępca Wójta Tomasz Stellmaszyk. 
 
Ad.19.Raport z wykonania „Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Czerwonak na lata 
2009-2012” w odniesieniu do lat 2009-2010. 
 W dyskusji głos zabrali: radny Jacek Sommerfeld, Zastępca Wójta Tomasz Stellmaszyk, 
Wójt Mariusz Poznański, radny Andrzej Moczulski, radna Maria Libera, sołtys wsi Kicin Helena 
Stachowiak, Wiceprzewodniczący Rady Piotr Picyk 
Raport stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 
 
Ad.20. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Czerwonak na temat analizy danych 
zawartych w oświadczeniach majątkowych.   
 Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak przedstawił analizę oświadczeń 
majątkowych radnych oraz pracowników Urzędu Gminy. Informacje Przewodniczącego 
Rady stanowią załączniki nr 15 i 16. 
 
Ad.21.Informacja o działalności Wójta Gminy Czerwonak jako organu wykonawczego gminy  
między sesjami Rady Gminy Czerwonak. 
 Nie zgłoszono Ŝadnych pytań. Informacja stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 
 
Ad.22.Wolne głosy i wnioski. 
 Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak zwrócił uwagę radnym na wychodzenie z 
sali podczas obrad, prosił o większe zdyscyplinowanie. Poddał pod dyskusję temat 
ewentualnego zakupu notebooków w celu usprawnienia pracy oraz ograniczenia kosztów 
związanych z drukowaniem oraz dostarczaniem materiałów sesyjnych, powiedział, Ŝe jest 
moŜliwość zakupu sprzętu jeszcze w tym roku. 
 Radni Tadeusz Sikoń, Marek Pietrzyński  uwaŜają, Ŝe jest czas, aby wprowadzić sprzęt 
elektroniczny. Zdaniem radnego Marka Pietrzyńskiego naleŜy dostosować salę obrad. 
 Radny Andrzej Moczulski jest za wprowadzeniem notebooków , ale uwaŜa, Ŝe radni 
powinni zakupić sprzęt z własnych środków, a Gmina tylko oprogramowanie, zakup ze 
środków gminnych nazwał niemoralnym.  
 Wiceprzewodniczący Rady Piotr Picyk uwaŜa, Ŝe jeśli zakup sprzętu elektronicznego 
ograniczy koszty i wprowadzi oszczędności to jest za wprowadzeniem. 
 Przewodniczący Rady powiedział o konieczności posiadania Internetu w celu 
otrzymywania materiałów sesyjnych drogą elektroniczną. Okazało się Ŝe wszyscy radni 
posiadają internet.   
 Zastępca Wójta Eugeniusz Chałupniczak zwrócił uwagę na problem z dostarczeniem 
materiałów sesyjnych -  brak skrzynek na posesjach radnych, niewidoczne numery posesji.  
 Sekretarz Joanna Kowalczyk-Chudy wyjaśniła, Ŝe od przyszłego roku w związku z 
nowelizacją ustawy o ogłaszaniu aktów normatywnych i niektórych innych aktów, będzie 
konieczność wysyłania uchwał do publikacji tylko w wersji elektronicznej. W związku z tym 
wszystkie akty normatywne, które były zmieniane trzeba będzie uchwalić obwieszczeniem o 
tekście jednolitym. Oprogramowanie stworzone na potrzeby województwa umoŜliwi podgląd 
na tekst pierwotny, zmianę i tekst ujednolicony. 
 Wójt Mariusz Poznański zwrócił się o rozwaŜenie moŜliwości zakupu sprzętu ze środków 
gminnych, apelował do radnych o przełoŜenie sesji na godziny wcześniejsze. 
 Radna Ewa Banaszak zapytała o rozwiązanie problemu komunikacji gminnej. 
 Wójt Mariusz Poznański odpowiedział, Ŝe na następnej sesji radni otrzymają informacje. 
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 Radny Marek Pietrzyński zapytał, czy Wójt słyszał o rzekomym wydaniu zezwolenia na 
powstanie zakładu chemicznego na terenie Swarzędza od strony Janikowskiej, wskazał na 
pojawienie się od jakiegoś czasu niezidentyfikowanego zapachu prawdopodobnie w związku 
z paleniem pierza w zakładach drobiarskich w Koziegłowach.    
 W związku z dyskusją na temat zakupu notebooków dla radnych Przewodniczący 
Rady  poddał pod głosowanie następujące pytanie: kto jest za zakupem notebooków dla 
radnych. W głosowaniu wzięło udział 20 radnych z 20 obecnych na sali. Za zakupem 
głosowało  18 radnych, przy 1 przeciw i 1 wstrzymującym się. 
 Wiceprzewodniczący Rady Piotr Picyk złoŜył następujące wnioski: 
-  wprowadzić ograniczenia ruchu dla cięŜarówek na ulicy Swarzędzkiej w Kicinie 
- oznaczyć drzewo znajdujące się przy ul. Swarzędzkiej w Kicinie  
- prosił o sprawdzenie, czy  sołtysi składając wnioski o rozbudowę placu zabaw muszą we 
własnym zakresie sporządzić mapki, dołączyć rysunki itp.  
 Radny Jacek Sommerfeld podzielił się spostrzeŜeniami na temat obchodu na terenie 
gminy Święta Niepodległości. W tym temacie głos zabrali równieŜ radni: Tatiana Kędziora, 
Maria Libera.  
 Radny Robert Maciejewski zapytał, czy będą jeszcze prowadzone negocjacje z 
Miastem Poznaniem w sprawie komunikacji. 
 Zastępca Wójta Tomasz Stellmaszyk zaprosił na spotkanie w sprawie komunikacji, które 
odbędzie się w najbliŜszy wtorek o godz.  9.00. w Urzędzie Gminy, w tym temacie głos zabrał 
teŜ Wójt Mariusz Poznański. 
 Radny Andrzej Moczulski zwrócił uwagę, Ŝe po oddaniu drogi powiatowej, w 
Promnicach jest duŜy ruch, mieszkańcy nie czują się bezpiecznie. 
 
Ad.23. Zamknięcie sesji. 
 Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak zamknął XIII sesję Rady Gminy Czerwonak. 
 
 
 
protokół sporządziły: 
Izabela Lesiecka 
Magdalena Deckert  
 
 
 
 
 
  
 
 
 
 
 
      
 
 


